

8/9D7N

8/9 DAYS 7 NIGHTS

我来了,我来了!!!

## FANTABULOUS Fun in TAIWAN

TC: TWN-8DFBF-SQ / TWN-8DFBF-CI

中華航空  
CHINA AIRLINES

SINGAPORE AIRLINES

## TOUR HIGHLIGHTS

## TAIPEI / TAICHUNG

- ✓ Raohe Night Market
- ✓ Pineapple Cake DIY
- ✓ Jingdong Old Street
- ✓ Ximending Shopping District
- ✓ Dadaocheng Century Old Street
- ✓ Fengjia Night Market

## YILAN / JIAOXI

- ✓ National Center for Traditional Arts
- ✓ Jimmy Park
- ✓ Toucheng Leisure Farm – DIY Sky Lantern
- ✓ Plum Blossom Lake Scenic Area
- ✓ ZhangMei Ahma Leisure Animal Farm
- ✓ Overnight stay at Jiaoxi Hot Spring Hotel

## HSINCHU

- ✓ Leofoo Village Theme Park
- ✓ Xiangshan Wetland Crab Viewing Trail
- ✓ Dongmen Market
- ✓ Jinyong Tomato Farm - Fruits Picking

## MIAOLI

- ✓ Flower Home
- ✓ Shengxing Train Station & Longteng Broken Bridge – Experience ride the old mountain line railway bicycle
- ✓ Shang Shun Amusement World

## PACKAGE INCLUSIVE:

- ✓ Return economy air ticket
- ✓ 07 nights hotel accommodation based on Twin sharing;
- ✓ Meals provided as per itinerary;
- ✓ Tour are conducted in Mandarin
- ✓ Admission fee as per itinerary

## DAY 1 SINGAPORE ✈️ TAOYUAN – TAIPEI

\*Note: If by CI flight, pls check-in airport 1day earlier. (Meal on board / X)

Assemble at airport for check-in your midnight flight to Taiwan. Upon arrival at Taoyuan International Airport, meet and proceed to Taipei.

⇒ **Raohe Night Market**, Taipei's earliest sightseeing night market, offering a wide variety of items.

**Hotel: Beitou Ya Yue Xuan, Taipei Taohsih, Royal Season hotel or similar**

## DAY 2 TAIPEI – YILAN

(B: Hotel / L: Lan Yang Flavor / D: In the Farm)

Today, head to **Yilan** via the **Xueshan Tunnel** to visit the following attractions:

⇒ **National Center for Traditional Arts**, showcases Taiwan's rich cultural heritage through traditional arts and crafts, live performances, and interactive experiences, offering visitors a vibrant immersion into the island's cultural traditions.

⇒ **Jimmy Park**, This park, themed around the works of the renowned Taiwanese illustrator Jimmy.

⇒ **Toucheng Leisure Farm**, offers a rustic escape amidst natural beauty, providing visitors with hands-on farm experiences and guided tours, perfect for those seeking a tranquil retreat in the countryside. Experience DIY activities in the farm (\*Farm DIY activities provided depends on the day upon check-in)

**Hotel: Toucheng Leisure Farm or similar**

## DAY 3 YILAN – JIAOXI

(B: Hotel / L: Local Flavor / X)

Today proceed for the following sightseeing:

⇒ **Plum Blossom Lake Scenic Area**, Enjoy a leisurely stroll along the lake or opt for a half-day bike ride around the tranquil Plum Blossom Lake.

⇒ **ZhangMei Ahma Leisure Animal Farm**, A must-visit animal farm in Yilan, where you can feed friendly deer, watch adorable capybaras bathing, interact with rabbits, kangaroos, parrots, and more.

★ **Overnight stay at Jiaoxi Hot Spring Resort**, please bring along your own swimwear and swim cap for outdoor and indoor hot spring pools.

**Hotel: Jiaoxi Just Sleep, Pinwen Hotel or similar**

## DAY 4 JIAOXI – TAIPEI – HSINCHU – TAICHUNG

(B: Hotel / X / X)

Today proceed for the following sightseeing:

⇒ **Jingtong Old Street**, on the southeastern tip of the Hengchun Peninsula to admire the undulating coral reef landscape.

⇒ **Leofoo Village Theme Park**, Taiwan's first exotic theme park combining animal ecology with leisure and entertainment! It features the largest open-air wildlife zoo and Leofoo Water Park, offering plenty of fun suitable for family outings.

⇒ **Taichung Fengjia Night Market**, Taiwan's largest and most famous tourist night market.

**Hotel: Taichung Beacon, Windsor Hotel or similar**

## DAY 5 TAICHUNG – MIAOLI

(B: Hotel / L: Flower Farm Feast / D: Local Flavor)

Today proceed for the following sightseeing:

⇒ **Flower Home**: Renowned for its seasonal flowers, natural essential oils, exquisite meals, and rose ice cream and etc...

⇒ **Shengxing Station, Longteng Broken Bridge**.

★ **Special Experience: Enjoy a ride on the old mountain line railway bicycle.** (**Important Note: For children's safety purpose, children under 3 years old or under 95cm in height are Not allowed to ride. Infants are prohibited from riding.**)

⇒ **Shang Shun Amusement World**: Taiwan's only indoor theme park combining 5D virtual reality experiences! Combined with Shopping Mall and Hotel, making it the ideal place for kids and families to vacation. (**Note: Includes facility experience coupons, excluding flight experiences**)

**Hotel: Shang Shun Jun Le hotel or similar**

## DAY 6 MIAOLI – HSINCHU – TAIPEI

(B: Hotel / X / D: Xiao Long Bao meal)

Today proceed for the following sightseeing:

⇒ **Xiangshan Wetland Crab Viewing Trail**: This trail allows people to get closer to the wetland and learn about ecological conservation while observing crabs.

⇒ **Hsinchu Dongmen Market**: You can taste authentic Taiwanese snacks and foods here.

⇒ **Jin Yong Tomato Farm**: The farm operates a tomato-themed farm. It provides a diverse experience of fruit picking by own expenses, making it a great place for holiday leisure.

⇒ **Aboriginal Local Product Center**.

**Hotel: Taipei Courtyard by Marriott or similar 5\***

## DAY 7 TAIPEI

(B: Hotel / L: Mongolia BBQ / X)

Today proceed for the following sightseeing;

⇒ **Pineapple Dream Factory** - DIY Pineapple Cake

⇒ **Tien Lu Gallery**

⇒ **Ximending Shopping** (\*If falls on weekend Sat & Sun, will visit Ximending Red House Creative Market.)

⇒ **Dadaocheng Old Street**: Is one of the top tourist attractions Dihua Street has many things to do.

**Hotel: Taipei Courtyard by Marriott or similar 5\***

## DAY 8 TAIPEI ✈️ SINGAPORE

(B: Hotel / MOB)

After breakfast, transfer to airport your flight back to Singapore. Your tour ends with memories of a truly delightful holiday with **WTS Travel**.

**Remarks:** Sequence of itinerary is subject to change without prior notice. In the event of discrepancy between English and Chinese itineraries, refer to the Chinese version itinerary.

• **Shopping:** Pearl Culture Centre / Aboriginal product center or Tea House / Tienlu Gallery



DISCLAIMER Images featured are for provisional purpose only. The sequence of the itinerary, meals and hotel arrangement are subject to the final adjustment of the local ground operator and flight schedule is subject to airline in use. We reserve the right to alter the sequence or change or amend the itinerary if necessary with or without notice especially some sightseeing are based on seasonal with no guarantee. All flight and hotel are subject to final confirmation. \*Term and conditions apply. Updated 27 Dec 2024.

WTS travel

TA 00637

CALL US NOW 6466 8558

Our Awards: SINGAPORE QUALITY CLASS



A member of: NTA

OUR OUTLETS:



f wtstravel

+65 9116 6994

wtstravelsg



wtstravel.com.sg



enquiries@wtstravel.com.sg

8/9天7晚

8/9天 7晚 台湾

# 畅游宝岛乐悠悠

TC: TWN-8DFBF-SQ / TWN-8DFBF-CI

## 行程景点特色

### 台北 台中

- √ 饶河夜市
- √ 青桐老街
- √ 鳳梨酥饼家DIY
- √ 大稻埕百年老街巡礼
- √ 西门町商圈\*西门红楼创意市集(每逢周六日)
- √ 逢甲夜市

### 宜兰 / 礁溪

- √ 国立传统艺术中心-体验DIY糖葱捲或金桔汁
- √ 几米创意公园
- √ 头城休闲农场\*DIY祈福天灯
- √ 梅花湖风景区\*自费体验脚踏车环湖
- √ 张美阿嬷休闲动物农场
- √ 入住礁溪温泉酒店SPA体验

### 新竹 苗栗

- √ 六福村主题乐园
- √ 香山湿地赏蟹步道
- √ 东门市场
- √ 金勇番茄农场
- \*自费采果体验
- √ 花露农场
- √ 胜兴车站+龙腾断桥
- \*搭乘旧山线铁道自行车
- √ 尚顺育乐世界

### 配套包含: 配套不包含:

- √ 往返航空经济舱机票;
- √ 07晚酒店住宿, 二人一室;
- √ 餐食顺序根据行程提供
- √ 导游全程以中文解说
- √ 景点门票
- ☒ 机场税 燃油税
- ☒ 司机/导游小费
- ☒ 旅游签证
- ☒ 个人旅游保险

## 第一天 新加坡 ✕ 桃园 - 台北

\*如搭乘(CI)华航班机, 需在一天前晚上办理登机手续。  
(机上用餐 / 晚: 夜市自理)  
今天搭乘飞机前往宝岛台湾, 抵达后专车接待后, 驱车前往台北。  
⇒ 饶河夜市: 台北最早的观光夜市, 夜市内容琳琅满目, 除了小吃服饰外, 还有民俗技艺表演及土产展售等~  
住宿: 台投雅乐轩、台北桃禧、皇家季节酒店或同级

## 第二天 台北 - 宜兰

(早: 酒店 / 午: 兰阳风味 / 晚: 农场内用餐)  
早餐后, 经雪山隧道前往宜兰, 游览以下景点:  
⇒ 国立传统艺术中心: 在传艺大道上, 众多的特色手作摊贩让你看得目不暇给, 广场上还有精彩的现场表演可观赏, 收获满满。这里适合大人小孩欢乐逛一整天。  
⇒ 几米公园: 这个公园以台湾知名插画家几米的作品为主题, 拥有丰富的艺术氛围和自然风光, 是一个适合放松及享受美景的地方~也是热门的IG打卡景点之一。  
⇒ 头城休闲农场: 头城农场拥有得天独厚的自然景观及生态资源。农场主人细心安排解说员带您认识农场和体验农村生活, 农场还提供DIY手作活动 (依不同季节遊程都会安排不同的手作课程, 需根据当天入住农场安排为准), 让游客度过一个身心灵丰收的假期。  
住宿: 头城休闲农场或同级

## 第三天 宜兰 - 礁溪

(早: 酒店 / 午: 当地风味 / 晚: 礁溪大街自理)  
早餐后, 驱车游览以下景点:  
⇒ 梅花湖风景区: 因为全景像梅花而得名。在湖边骑漫步, 自费脚踏车享受悠闲的梅花湖半日游多惬意~  
⇒ 张美阿嬷休闲动物农场: 宜兰必去动物农场, 小鹿斑比亲密喂食, 呆萌水豚君泡澡、兔豚、袋鼠、金刚鹦鹉、草泥马, 疗愈登场! 农场会依当日搭配当季之农产品提供材料, 安排DIY体验。  
★特别体验: 安排入住礁溪温泉酒店, 自由享用酒店温泉设施或户外温泉设施。(备注: 须自备泳衣泳帽)  
住宿: 礁溪捷丝旅、品文旅或同级4\*

## 第四天 礁溪 - 台北 - 新竹 - 台中

(早: 酒店 / 午: 乐园自理 / 晚: 夜市自理)  
早餐后, 驱车游览以下景点:  
⇒ 青桐老街: 走访青桐最热闹的老街, 感受矿业历史与品味地方美食。老街旁有许多的许願竹筒和鐵道迷不可错过的「鐵道故事館」。这里您也可自费祈福天灯。  
⇒ 新竹“六福村主题乐园”是台湾首座结合动物生态与娱乐休闲的异国主题游乐园! 最具规模之开放式野生动物园、六福水乐园, 丰富乐趣适合亲子同游。  
⇒ 台中逢甲夜市: 全台湾最大且著名的观光夜市, 美味小吃相当多样。  
住宿: 台中碧根、威汀城市酒店或同级4\*

## 第五天 台中 - 苗栗

(早: 酒店 / 午: 花露农食享宴 / 晚: 当地风味)  
早餐后, 驱车游览以下景点:  
⇒ 花露农场: 以四季花卉、城堡民宿、天然精油、精致餐点与玫瑰冰淇淋著名, 是IG网红与部落客们最喜欢取材的景点, 欢迎大家来花露赏花、放松心情!  
⇒ 胜兴车站、龙腾断桥: 胜兴车站是当时西部鐵道最高的火车站, 有客家山城之美。龙腾断桥高耸的擎天残柱矗立于铁路右侧的荒烟蔓草中, 古意盎然。  
★特别体验: 安排搭乘旧山线铁道自行车体验。  
(重要备注: 因应儿童安全考量, 3岁及以下及身高未滿95公分的孩童不得搭乘。婴幼儿禁止搭乘。请见谅。)  
⇒ 尚顺育乐世界: 全台湾唯一结合5D虚拟体感的全室内主题乐园! 同时结合了尚顺购物中心、尚顺君乐饭店, 多元丰富的休闲环境, 小朋友的放电天堂、阖家出游度假首选! (备注: 含设施体验卷, 不含飞行体验)  
住宿: 尚顺君乐饭店或同级

## 第六天 苗栗 - 新竹 - 台北

(早: 酒店 / 午: 新竹东门市场自理 / 晚: 小笼包餐)  
早餐后, 驱车游览以下景点:  
⇒ 香山湿地赏蟹步道: 透過賞蟹步道, 让市民与湿地更亲近, 让孩子亲近大自然, 获得生态保育知识。  
⇒ 新竹东门市场: 具悠久百年历史, 曾是台湾最繁荣的传统市场之一! 经过数年革新改造, 成为年轻一代的新兴打卡热点。可以品嚐到地道台湾小吃及各國美食等。  
⇒ 金勇番茄农场: 园内经营项目有番茄家族主题农场, 提供丰富的田园採果乐(自费), 是您假日休闲的好去处。  
⇒ 山地特产中心  
住宿: 5\*台北六福万怡-花园或同级

## 第七天 台北

(早: 酒店 / 午: 蒙古烤肉 / 晚: 大稻埕自理)  
早餐后, 游览以下景点:  
⇒ 鳳梨酥餅家DIY, 体验最为人知的台湾特产鳳梨酥。  
⇒ 途经天禄展示中心, 一探风水的奥秘。  
⇒ 西门町商圈: 这里集合时下年轻人最爱, 包含电影, 流行服装, 精品, 美食小吃等等。(如遇周末六日, 则参观西门红楼创意市集)  
⇒ 大稻埕老街巡礼: 百年老店, 历史建筑与新创文化并存的老街。  
住宿: 5\*台北六福万怡-花园或同级

## 第八天 台北 ✕ 新加坡

(早: 酒店 / 机上用餐)  
早餐后, 送往机场 搭乘航班 返回家园, 留下与贵宾旅运甜蜜的回憶, 结束这趟难忘的台湾之旅!



备注: ○行程如有变动将以当地旅行社最后安排为准, 恕不预先告知。如果中文和英文行程有不符之处, 请以中文行程为准。  
○购物站: 珍珠养殖展览馆/山地特产中心/灵芝茶艺馆/天禄展示中心等。

## ✕ 2025 Departure Date / 团体出发日期:

SINGAPORE AIRLINES			中華航空 CHINA AIRLINES	
15 JAN - 22 JAN	12 FEB - 19 FEB	26 FEB - 05 MAR		
*02 MAR - 09 MAR	12 MAR - 19 MAR	26 MAR - 02 APR	*29 MAR - 05 APR	
*06 APR - 13 APR	*07 MAY - 14 MAY	*18 JUN - 25 JUN	*23 JULY - 30 JULY	

Inquiry for others / more GROUP DEPARTURE DATES, please check with sales staff for updates.

## Flight Schedule / 航班详情:

SIN-TPE	*SQ876	SIN-TPE	0820-1310 hrs	CI756	SIN-TPE	0200-0640 hrs (*Check-in 1day earlier)
TPE-SIN	*SQ877	TPE-SIN	1420-1855 hrs	CI755	TPE-SIN	1955-0040 hrs (+1)

Note: \*Flight Timing subject to change with/without prior notice. \*Subject to group size of minimum 10Pax Adult to confirm departure. 注: \*以上航班时刻所显示的时表仅供参考, 如有变动恕不另行通知。

# WTS travel

CALL US NOW 6466 8558

